Flavoxate HCl

[OFOX] Foxate<sup>®</sup> 200mg/Tab ATC Code: G04BD02

中文名: 伏順膜衣錠 200 毫克 《萬海藥業》

適應症: 神經性頻尿、慢性前列腺炎、慢性膀胱炎之頻尿、殘尿感。

藥理分類: Antispasmodic Agent, Urinary.

用法用量: Administration: Orally Taken without regard to meals.

**Dosage regimens:** 

Adults & children > 12 years:

100-200 mg 3-4 times per day; may reduce dose with improvement of symptoms.

不良反應: 頭痛、神智混亂、噁心、嘔吐、複視、思睡、心跳加速、便秘、心悸。

交互作用:

• **Ipratropium (Oral Inhalation)**: ↑ the anticholinergic effect of Anticholinergic Agents. Risk X: *Avoid combination*.

• **Tiotropium**: ↑ the anticholinergic effect of Tiotropium. Risk X: *Avoid combination*.

• Potassium Chloride: ↑ the ulcerogenic effect of Potassium Chloride.

Management: Patients on drugs with substantial anticholinergic effects should avoid using any solid oral dosage form of potassium chloride. Risk X: Avoid combination.

• **Potassium Citrate**: ↑ the ulcerogenic effect of Potassium Citrate. Risk X: *Avoid combination*.

注意事項: 1.空腹或與食物一起服用皆可。

2. 幽門及十二指腸阻塞、胃腸出血、下尿道泌尿器阻塞之患者禁用本劑。

3.青光眼之患者應小心使用本劑。

4.本劑不建議使用於12歲以下孩童。

懷 孕 期: 1.動物試驗顯示對胎兒或孕婦無害。

2. 若需服用本藥,懷孕前三個月需特別小心。

3. Adverse events have not been observed in animal reproduction studies.

授 乳 期: 1.尚不知 Flavoxate 是否會分泌至乳汁。

2.It is not known if flavoxate is excreted in breast milk. The manufacturer recommends that caution be exercised when administering flavoxate to nursing women

貯 存: 置於緊密、避光的容器中, 貯存於 30℃以下。